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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen módon kívánja a Pénzügyminisztérium kompenzálni 2004-es adótörvények
áfával kapcsolatos változásai miatt a helyi televíziók forráscsökkenését? " címmel, a
Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenni dr. László Csaba pénzügyminiszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

A 2004. évre elfogadott adótörvények áfával kapcsolatos változásai az amúgy is
kétségtelenül nehéz helyzetben lévő helyi televíziók jövőjét kilátástalanná teszik, hiszen
következő évben az önkormányzati támogatások után az ÁFA visszaigényelhetőségét csak
arányosítva teszi majd lehetővé .

Magyarországon a helyi televíziók többsége önkormányzati tulajdonban működik, feladataik
ellátásához 40-60%-os önkormányzati támogatást kapnak . A jövő évi ÁFA törvény
módosítása miatt az önkormányzati támogatással szemben elszámolható költségek áfája nem
lesz visszaigényelhető, így a támogatási összegek 12-20 %-tól esnek el a helyi televíziók . Az
önkormányzatok a jövő évben többletforrást nem, vagy csak nagyon kis mértékben tudnak a
helyi televíziók részére biztosítani, ami megnehezíti bizonyos esetekben veszélyezteti
feladataik ellátását, így sérülni fog a választók és a választottak kommunikációja, a helyi
értékek bemutatása, valamint a lakosság folyamatos információkkal való ellátása .
Mindannyiunknak fontos, hogy a helyi televíziók megfelelő szakmai - technikai színvonalon
lássák el feladatukat, és ne szenvedjen csorbát a helyi közösségek tájékoztatása.

A fentiek figyelembevételével kérdezem a miniszter urat, hogy

Milyen módon kívánja a Pénzügyminisztérium kompenzálni 2004-es adótörvények
áfával kapcsolatos változásai miatt a helyi televíziók forráscsökkenését, hogy a
televíziók továbbra is működőképesek maradhassanak?
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